

Insurance providers Versicherungsanbieter

Below you will find a list of insurance providers. It is important to compare the contracts thoroughly and to understand which costs are covered by each policy. Many of these require you to apply for insurance before departing for Germany or within your first few days here.

The major statutory health insurance schemes are the

- **AOK-Die Gesundheitskasse**
- **Barmer**
- **DAK-Gesundheit**
- **Techniker Krankenkasse**

They provide comparable basic services but their additional services may differ.

Unten finden Sie eine Liste von Versicherungsanbieter. Es ist sehr wichtig, die verschiedenen Tarife gründlich zu vergleichen um zu verstehen, welche Kosten übernommen werden. Viele müssen vor der Einreise oder in den ersten Tagen in Deutschland abgeschlossen werden.

Die bekanntesten gesetzlichen Krankenversicherungen sind

- **AOK-Die Gesundheitskasse**
- **Barmer**
- **DAK-Gesundheit**
- **Techniker Krankenkasse (TK),**

Sie bieten ein ähnliches Basisangebot, jedoch in den Zusatzleistungen finden sich gelegentlich Unterschiede.

Private Insurance Providers

Short-term stays and travel insurance:

Private Versicherungsanbieter

Kürzere Aufenthalte:

- **Care Concept AG**

Care Visa Protect + Care Protector: Health insurance for foreign guests who enter the Schengen Area with a visa and are planning a stay for a maximum of 92 days in Germany. The "Care protector" policy offers optional liability and accident insurance.

Care Visa Protect + Care Protector: Eine Krankenversicherung für ausländische Gäste, die mit einem Visum in die Schengen-Staaten einreisen. Die Maximalaufenthaltsdauer beträgt 92 Tage. Der „Care Protector“ Tarif bietet zusätzliche Haftpflicht- und Unfallversicherung.

- **HanseMerkur Reiseversicherung AG**

Travel Insurance for Foreign Guests for up to 1 Year: Health insurance, including optional travel accident insurance or personal liability insurance for foreign guests staying up to one year in Germany.

Reiseversicherung für ausländische Gäste mit Aufenthalt bis zu einem Jahr: Diese Krankenversicherung beinhaltet wahlweise eine Haft- und Unfallversicherung. Sie eignet sich für ausländische Gäste, die sich maximal ein Jahr in Deutschland aufhalten.

- **International HealthCare Company S.A**

Short Term Travel Health Insurance: Health insurance for foreign guests planning a stay up to a maximum of three months in Germany.

Kurzfristige Krankenversicherung: Eine Krankenversicherung für ausländische Gäste mit einem Aufenthalt in Deutschland bis zu 3 Monaten.

- **Mawista**

Mawista Visum or Reisecare: Health and personal liability insurance for foreign guests staying 8-183 days (visum) or 10-365 days (Reisecare) in Germany.

Mawista Visum or Reisecare: Kranken- und Haftpflichtversicherung für ausländische Gäste mit einem Aufenthalt von 8-183 Tagen (Visum) oder 10-365 Tagen (Reisecare) in Deutschland.

- **Dr. Walter GmbH**

PROVISIT-VISUM: Health insurance or health, accident, and liability insurance for foreign guests planning a stay of a maximum of 180 days in Germany.

PROVISIT-VISUM: Krankenversicherung oder optional Kranken-, Unfall-, und Haftpflichtversicherung für ausländische Gäste mit einem Aufenthalt in Deutschland von maximal 180 Tagen.

Private Insurance Providers

Longer visits:

Private Versicherungsanbieter

Längere Aufenthalte:

- **Care Concept AG**

Care Expatriate + Care Protector: Health insurance for foreign guests planning a stay of at least 6 months and up to a maximum of 5 years in Germany. The "Care protector" policy offers optional liability and accident insurance.

Care Expatriate + Care Protector: Eine Krankenversicherung für ausländische Gäste mit einem Aufenthalt in Deutschland zwischen 6 Monaten und 5 Jahren. Der „Care Protector“ Tarif bietet zusätzliche Haftpflicht- und Unfallversicherung.

- **DAAD Insurance**

Combined health, accident, and personal liability insurance for foreign guests who receive funding through DAAD project resources. The insurance would be valid for the duration of the stay.

Eine kombinierte Kranken-, Unfall- und Haftpflichtversicherung für ausländische Gäste, welche durch DAAD-Projekte finanziell gefördert werden. Diese Versicherung ist für die gesamte Aufenthaltsdauer gültig.

- **HanseMerkur Reiseversicherung AG**

Travel Insurance for Foreign Guests for up to 5 Years: Health insurance with optional accident and liability insurance for foreign guests planning a stay of at least one month and up to a maximum of 5 years in Germany.

Reiseversicherung für ausländische Gäste mit Aufenthalt bis zu 5 Jahren: Diese Krankenversicherung bietet wahlweise zusätzlich eine Unfall- und Haftpflichtversicherung für ausländische Gäste bei einem Aufenthalt zwischen 1 Monat und 5 Jahre.

- **International HealthCare Company S.A**

Health Insurance: Health insurance for foreign guests planning a stay of at least 1 month and up to a maximum of 4 years in Germany.

Krankenversicherung: Krankenversicherung für ausländische Gäste mit einer Aufenthaltsdauer in Deutschland von 1 Monat bis 4 Jahren.

- **Mawista**

Student, Science, or Expatcare: Health and personal liability insurance for foreign guests staying 1–48 months (student) or 1–60 months (Science and Expatcare) in Germany.

Student, Science oder Expatcare: Kranken-, und Haftpflichtversicherung für ausländische Gäste bei einem Aufenthalt in Deutschland von 1 bis 48 Monate (Studenten) oder 1–60 Monate (Science und Expatcare).

- **Dr. Walter GmbH**

Educare 24: Health insurance with optional accident, liability, and deportation costs insurance for foreign guests planning a stay of at least one month and up to a maximum of 4 years in Germany.

Educare 24: Krankenversicherung mit wahlweiser Unfall-, Haftpflicht-, und Abschiebekostenversicherung für ausländische Gäste bei einem Deutschlandaufenthalt zwischen 1 Monat und 4 Jahren.